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Het jaar 2018 is een actief jaar geweest. We hebben in het voorjaar en de nazomer twee burendagen 

georganiseerd. De eerste was heet en droog, de tweede regenachtig. Gelukkig komen er veel mensen 

op af. Op deze dagen praat iedereen met elkaar en ontdekt wie er allemaal in de wijk woont. Dat 

vinden we belangrijk en dat blijven we doen. We zijn blij dat steeds meer mensen op de sociale 

media elkaar vinden, bijvoorbeeld via de facebookgroep. Ook daar ontmoeten mensen elkaar en 

geven hun mening over en suggesties voor de wijk. Er zijn nu 247 bewoners lid en er wordt actief op 

polls gereageerd. Door de positieve reacties wordt nu bijvoorbeeld de kinder-EHBO aangeboden. 

We willen iedereen bedanken die een hand uitgestoken heeft bij het organiseren van de dagen en 

die geholpen heeft met de opbouw, afbouw en de drankjes. Zonder hun inzet is het niet mogelijk iets 

te organiseren in de wijk. 

De bewonersvereniging heeft de contacten met Abrona, de verhuurders en de gemeente verder 

aangehaald. Abrona bestond 90 jaar en vierde dat met een symposium. Daarin zagen we dat Abrona 

de omgekeerde integratie veelal van binnenuit beleeft. Omgekeerde integratie betekent dat de 

cliënten van Abrona in de gewone wereld leven, omdat er een woonwijk op het Abronaterrein 

verschenen is. We zijn met Abrona in gesprek en dagen ze uit om omgekeerde integratie veel meer in 

interactie met de woonwijk vorm te geven. We kijken bijvoorbeeld naar de Kosmos als dagbesteding, 

kan daar verkoop van de gemaakte spullen plaatsvinden? Of naar de boerderij die sterk in functie is 

veranderd. Ook werken we met ‘de ontmoeting’ samen, om dit Abrona-initiatief verder in contact 

met de woonwijk te brengen. Zij hebben belangstelling om mee te organiseren. 

In 2018 hebben we geprobeerd een pluktuin op de boerderij aan te leggen. Eerlijk gezegd is dit niet 

van een leien dakje gegaan. Dat kwam onder meer door de enorme droogte, waardoor het zaaigoed 

niet opkwam (toen het na de zomervakantie weer ging regenen, schoot er opeens veel meer op). De 

tuin bleef daardoor een rommelige aanblik bieden. Ook is het lastig voldoende mensen te vinden 

voor het onderhoud. Het is wel gelukt de reuzenberenklauw geheel uit de tuin te verwijderen. De 

interactie met de boerderij blijft ook zoeken en vinden. Zo bleek Abrona de biga-groep ingehuurd te 

hebben om de reuzenberenklauw te maaien, die vervolgens dwars door de tuin heen reed. Er is net 

een nieuwe teamleider aangetreden, waarmee we gesproken hebben. Iedereen die geholpen heeft 

bij de aanleg en het onderhoud: heel erg bedankt! 

De verhuurders in de wijk, ACM en RK-woningbouwvereniging, verhuren vrije sector en sociale 

huurwoningen. De doorloop in deze woningen is groter dan in de koopwoningen en we merkten dat 

de huurders niet op de aanwezigheid van Abrona en de bewonersvereniging werden gewezen. We 

hebben met ze gesproken en hebben een flyer over de wijk gemaakt, die ze aan nieuwe huurders uit 

kunnen reiken. 

Met de gemeente is het speerpunt de verkeersveiligheid en de sociale cohesie in de wijk. Nu de 

bouwwerkzaamheden hun einde naderen draagt de VolkerWessels steeds meer straten over aan de 

gemeente. Die spreken we aan op een verkeersveilige inrichting. Zo is het kinderdagverblijf nog 

steeds niet gemarkeerd, terwijl het aan één van de uitvalswegen van de wijk ligt. De Novalaan 

richting Kometenlaan hangt ook van tijdelijkheid aan elkaar. Aan straat geparkeerde auto’s 

versmallen de weg sterk, terwijl er genoeg parkeerplaatsen zijn. We hebben recent met wethouder 

Catsburg door de wijk gelopen, de knelpunten laten zien en gevraagd om actie. 

In 2019 willen we op de ingeslagen weg voortgaan. We willen samen met ‘de ontmoeting’ in het 

voorjaar een burendag organiseren en kijken of we een kinderkledingbeurs kunnen opzetten. Op de 

derde zaterdag van september organiseren we de traditionele burendag weer. We bezinnen ons op 



 

de boerderij en wat we als bewoners daar zouden kunnen en willen. We zijn benieuwd naar jullie 

suggesties. Het scheiden van afval in de wijk is als thema naar voren gekomen. We willen kijken of we 

met geïnteresseerde bewoners iets met afval en afvalscheiding kunnen doen. Heel praktisch, bij de 

appartementengebouwen Zon en Ster is het niet mogelijk afval gescheiden aan te leveren. Tenslotte 

blijven we de gemeente scherp houden op de veiligheid in de wijk. Nu er nog gebouwd wordt is het 

relatief gemakkelijk om veranderingen door te voeren. Met de gemeente en Abrona praten we ook 

over het maken van een bootcamp-plek. Zo maken we sporten in de wijk aantrekkelijk met 

toestellen. 

We hopen jullie op allerlei gelegenheden, zowel in de wijk als op sociale media tegen te komen. 


